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Geachte heren  Brüll en  Peeters, 
 
 
Door u zijn vragen gesteld naar aanleiding van de raadsronde dd 30 januari 2018 inzake de 
Actualisatie Sportaccommodatiebeleid. 
Beneden treft u de vragen en de antwoorden daarop aan. 
 
Vraag 1. 
Is met dit raadsvoorstel inderdaad afgeweken van eerdere toezeggingen vanuit het college van 
B&W? Graag uitleg hierover. 
 
Antwoord. 
Op een gelijkluidende eerdere vraag hierover is aangegeven dat de calculatie van de kosten van 
beide projecten heeft plaatsgevonden en dat  niet de verwachting is dat in deze projecten 
overschrijding van de ter beschikking gestelde budgetten zal plaats vinden. Mocht daarvan 
onverhoopt sprake zijn, dan zal, net als bij andere projecten, een voorstel aan de raad worden 
voorgelegd om die situatie op te lossen. Dat staat los van de inzet van de reserve spreidingsbeleid. 
Van eerder gedane toezeggingen wordt dus niet afgeweken.  
 
Vraag 2.  
Waarom moet de reserve spreidingsbeleid per se op 27 februari vrijvallen? 
 
Antwoord. 
In de brief van 8 februari 2018 over hetzelfde onderwerp is aangegeven waarom de besluitvorming 
over de reserve op dit moment plaats vindt. De raad heeft namelijk bij de begrotingsbehandeling in 
een amendement over de reserve spreidingsbeleid er op aangedrongen “om het onderwerp zo 
spoedig als mogelijk opnieuw te agenderen”. Dat is nu gebeurd, de evaluatie spreidingsbeleid ligt 
voor. Onderdeel daarvan is het besluit over de vrijval van de reserve, zoals dat eerder stond 
opgenomen in de begroting. Daarnaast is  de verwachting dat de besluitvorming over sporthal de 
Heeg in tijd eerder zal plaats vinden dan een besluit over een derde tranche 
buitensportaccommodaties. 
 
Vraag 3. 
Welk bedrag is er nodig voor het dossier sporthal de Heeg nu tot het moment dat een voorstel wordt  
gepresenteerd aan de gemeenteraad medio 2018? 
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Antwoord. 
Tot het moment dat een voorstel wordt gepresenteerd aan de gemeenteraad medio 2018 is geen 
extra geld nodig voor sporthal de Heeg, anders dan de gebruikelijke onderhoudskosten.  
Op het moment dat duidelijk is wanneer de besluitvorming over sporthal de Heeg kan plaatsvinden is 
ook duidelijk wat de realisatiedatum van deze voorziening zal worden. Omdat het nog een aantal 
jaren zal duren voordat een vervangende sportvoorziening is gerealiseerd zal nog een investering 
moeten plaats vinden in het onderhoud van de huidige hal. De omvang daarvan is afhankelijk van 
het tijdstip van realisatie van de nieuwe voorziening. 
 
 
Hoogachtend, 
 
André F.M. Willems  
Wethouder Sociale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie,  
 
voor deze,  

 
Bert Jongen,  
Wethouder Onderwijs, Jeugdzorg, Gezondheid en Student en Stad.  
 


